

**PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE
EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL MUNICIPAL
DE LA VILLE DE WESTMOUNT TENUE
DANS LA SALLE DU CONSEIL DE L'HÔTEL
DE VILLE LE 21 JANVIER 2015 À 18 h 06 À
LAQUELLE ASSISTAIENT :**

**MINUTES OF THE SPECIAL MEETING
OF THE MUNICIPAL COUNCIL OF THE
CITY OF WESTMOUNT HELD IN THE
COUNCIL CHAMBER OF CITY HALL ON
JANUARY 21, 2015 AT 6:06 P.M., AT
WHICH WERE PRESENT:**

Le maire / The Mayor :
Les conseillers / Councillors :

P. F. Trent, président / Chairman
P. A. Cutler
R. Davis
V. M. Drury
N. Forbes
C. Smith

Formant quorum. / Forming a quorum.

Également présents / : S. M. Deegan, directeur general / Director General
Also in attendance : N. Dobbie, greffière adjointe / Assistant City Clerk
L. Angers, préposée à la rédaction / Recording Secretary

OUVERTURE DE LA SÉANCE

Le maire déclare la séance ouverte.

À moins d'indication à l'effet contraire dans le présent procès-verbal, le maire se prévaut toujours de son privilège prévu à l'article 328 de la *Loi sur les cités et villes* (RLRQ, chapitre C-19) en s'abstenant de voter.

**RENONCIATION À L'AVIS DE CONVO-
CATION**

Conformément à l'article 325 de la *Loi sur les cités et villes*, tous les membres du conseil présents à la salle du conseil le 21 janvier 2015, à 18 h, renoncent par écrit à l'avis de convocation prévu pour la tenue de la présente séance extraordinaire.

01. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR

2015-01-20
Il est proposé par la conseillère Smith,
appuyé par la conseillère Forbes

OPENING OF MEETING

The Mayor called the meeting to order.

Unless otherwise indicated to the contrary in these minutes, the Mayor always avails himself of his privilege provided for in article 328 of the *Cities and Towns Act* (CQLR, chapter C-19) by abstaining from voting.

**WAIVING OF THE NOTICE OF
CONVOCAATION**

In accordance with Section 325 of the *Cities and Towns Act*, all Council members present in the Council Chamber on January 21, 2015 at 6:00 p.m. have waived in writing the notice of convocation for the holding of this special sitting.

01. ADOPTION OF THE AGENDA

2015-01-20
It was moved by Councillor Smith,
seconded by Councillor Forbes

QUE l'ordre du jour de la séance extraordinaire du conseil du 21 janvier 2015 soit adopté.

ADOPTÉ À L'UNANIMITÉ

2. NON-RENOUVELLEMENT D'UN CONTRAT DE TRAVAIL – DIRECTRICE DES SERVICES JURIDIQUES ET GREFFIÈRE

ATTENDU QUE M^e Viviana Iturriaga Espinoza a été nommée à titre de directrice des Services juridiques et greffière pour un contrat d'une durée de deux ans, à compter du 22 avril 2013, conformément à la résolution n° 2013-05-89 adoptée par le conseil lors de sa séance ordinaire tenue le 6 mai 2013;

ATTENDU QU'en vertu de l'article 8.1 dudit contrat, la Ville doit aviser l'employée de son intention de renouveler ou de ne pas renouveler le contrat de travail, au moins trois mois avant l'échéance.

2015-01-21

Il est proposé par la conseillère Smith, appuyé par le conseiller Drury

QUE le contrat conclu avec M^e Viviana Iturriaga Espinoza relativement au poste de directrice des Services juridiques et greffière ne soit pas renouvelé à l'échéance.

ADOPTÉ À L'UNANIMITÉ

PÉRIODE DE QUESTIONS

Aucune question n'est posée.

LEVÉE DE LA SÉANCE

La séance est ensuite levée à 18 h 08.

THAT the agenda of the special Council meeting of January 21, 2015 be, and is hereby, adopted.

CARRIED UNANIMOUSLY

2. NON-RENEWAL OF AN EMPLOYMENT CONTRACT – DIRECTOR OF LEGAL SERVICES AND CITY CLERK

WHEREAS M^e Viviana Iturriaga Espinoza was appointed as the Director of Legal Services and City Clerk on a contractual basis for two years, effective April 22, 2013, as per Resolution No. 2013-05-89 adopted by Council at its regular meeting held on May 6, 2013;

WHEREAS, according to section 8.1 of said contract, the City must advise the employee of its intention to renew or not renew the employment contract at least three months prior to its expiration.

2015-01-21

It was moved by Councillor Smith, seconded by Councillor Drury

THAT the contract entered into with M^e Viviana Iturriaga Espinoza for the position of Director of Legal Services and City Clerk not be renewed upon its expiration.

CARRIED UNANIMOUSLY

QUESTION PERIOD

No question was asked.

ADJOURNMENT OF MEETING

The meeting thereupon adjourned at 6:08 p.m.